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قرعه کشی لیگ اروپا
قرعه کشی لیگ اروپا برگزار و تیم های حاضر حریفان خود را شناختند.

به گزارش از ساکرنت، قرعه کشی مرحله گروهی رقابت های لیگ اروپا برگزار شد و تیم های 
حاضر در مرحله گروهی حریفان خود را شناختند.

گروه A: لیون، گلاسکورنجرز، اسپارتاپراگ و بروندبی دانمارک
گروه B: موناکو، آیندهوون، رئال سوسیه داد و اشتروم گراتس

گروه C: ناپولی، لسترسیتی، اسپارتاک مسکو و لژیا ورشو
گروه D: المپیاکوس، اینتراخت فرانکفورت، فنرباغچه و آنتورپ

گروه E: لاتزیو، لوکوموتیو مسکو، مارسی و گالاتاسرای
گروه F: براگا، ستاره سرخ، لودوگورتس و میتیلند دانمارک

گروه G: بایرلورکوزن، سلتیک، رئال بتیس و فرانتس واروش
گروه H: دیناموزاگرب، خنک، وستهام و راپیدوین

رقابت های مرحله گروهی از ۲۵ شهریور ماه برگزار می شود.

بازدید وزیر ورزش از مرکز واکسیناسیون ورزشگاه آزادی
وزیر ورزش و جوانان در مجموعه های ورزش�ی آزادی، ش�هید ش�یرودی و شهید 

کشوری حضور یافت.
به گزارش از  وزارت ورزش و جوانان، سید حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان با حضور در 

مجموعه ورزشی آزادی، از مرکز واکسیناسیون این ورزشگاه بازدید کرد.
وی س��پس به مجموعه ورزشی شهید شیرودی حضور یافت از بخش های مختلف از جمله 
استخر روباز، پیست تارتان و ... بازدید کرد. مجموعه ورزشی شهید کشوری سومین و آخرین 
مجموعه ای بود که وزیر جدید ورزش و جوانان از آن بازدید کرد و در جریان آخرین وضعیت 

بخش های مختلف از جمله سالن چند منظوره، استخر در حال ساخت و ... قرار گرفت.

جعفری: امیدوارم مردم مدال نقره را از من بپذیرند
وزن�ه بردار تیم مل�ی پارالمپیک ایران گفت: می توانس�تم مدال ط�ا بگیرم ولی 

امیدوارم مردم این مدال نقره را از من بپذیرند.
به گزارش  ایس��نا ، امیر جعفری بعد از کس��ب مدال نقره در وزنه برداری پارالمپیک توکیو 
گفت: خیلی خوش��حالم که با این مدال کاروان ایران وارد جدول مدال های پارالمپیک ش��د. 
خیلی دوس��ت داش��تم این مدال طلا باشد و تلاش��م را هم کردم. امیدوارم مردم کشورم این 
مدال را از من بپذیرند. وی خصوص اینکه چرا نتوانس��ت در مهار وزنه های دوم و س��وم موفق 
عمل کند، تاکید کرد: کار من طبق پیش بینی جلو نرفت. این بخشی از شرایط مسابقه است 
و نتوانس��تم وزنه ها را ثبت کنم. وزنه بردار پارالمپیکی وزن منهای ۶۵ کیلوگرم ایران درباره 
اینکه با کس��ب مدال نقره بالاتر از پیش بینی های کمیته ملی پارالمپیک ظاهر ش��ده است، 
گفت: در هفت، هش��ت ماه گذشته فش��ار مضاعفی به خودم وارد کردم برای اینکه بتوانم این 
جایگاه را تغییر بدهم. حتی می توانس��ت این مدال خوش��رنگ تر باشد ولی همین که توانستم 

این جایگاه را ارتقا بدهم و این مدال را به نام ایران بگیرم، خوشحالم.

اقاکوچکی : شانس کمی برای صعود داریم
س�رمربی تیم ملی بس�کتبال با ویلچر اعتقاد دارد بعد از شکست مقابل آمریکا و 

نتایجی که رقبا کسب کردند، این تیم کار سختی برای صعود دارد.
به گزارش ایسنا ، عباس آقا کوچکی سرمربی تیم ملی بسکتبال با ویلچر ایران بعد از پایان 
مس��ابقه با تیم آمریکا گفت: این بازی بهتر بودیم و ظاهرا اس��ترس بچه ها نسبت با بازی قبل 
کمتر ش��ده بود. این بازی نس��بت به بازی قبل حریف س��خت تری داشتیم اما بازی بهتری را 
انجام دادیم. هر چند که شکس��ت خوردیم. آقاکوچکی با اشاره به شکست در بازی با استرالیا 
ادامه داد: واقعا اعتقاد دارم که اس��ترالیا خیلی کار کرده و تیم بس��یار خوبی بود اما کمی در 
شروع تیم هیجانی کار کرد ولی فیلم بازی با استرالیا را بازبینی کردیم و سعی کردیم که برای 
این مسابقه تسلط بیشتری داشته باشیم. در مسابقه قبل ۱۵ امتیاز را زیر سبد از دست دادیم 
که این هم دلیل فنی دارد و هم دلیل س��خت افزاری دارد.  او در پاس��خ به این سئوال که تا 
چه اندازه  تیم ایران ش��انس صعود دارد؟ گفت: برای رس��یدن به مرحله بعد خیلی روی بازی 
با اس��ترالیا و آلمان حساب کرده بودیم اما امروز با توجه به غلبه آلمان بر انگلیس و شکستی 
که ما از استرالیا پذیرفتیم، عملا شانسی برای صعود نداریم اما واقعیت بسکتبال با ویلچر هم 
همین است. ما با قهرمان پارالمپیک بازی کردیم و با قهرمان جام جهانی مسابقه داریم. ضمن 

اینکه جوانگرایی کردیم و این موضوع مهمی است.

خلعتبری سپاهانی باقی ماند
مهاجم سپاهان قرارداد خود را با این تیم تمدید کرد.

به گزارش ایسنا، محمدرضا خلعتبری، مهاجم فصل گذشته سپاهان پس از توافق با مدیران 
باش��گاه س��پاهان قرارداد خود را با این تیم به مدت یک فصل تمدید کرد. او سابقه حضور در 
باشگاه های سپاهان، شموشک نوشهر، ابومس��لم خراسان، ذوب آهن اصفهان، الغرافه امارات، 

الوصل امارات، پرسپولیس، گسترش فولاد، سایپا و شهر خودرو را در کارنامه خود دارد.

مطهری و اسماعیلی در لیست تمدیدی ها نیستند
مدیرعامل باش�گاه اس�تقال اعام کرد فرشید اس�ماعیلی و ارسان مطهری در 

لیست تمدیدی های آبی ها جایی ندارند.
به گزارش ایسنا، با اعلام احمد مددی مدیرعامل باشگاه استقلال، ارسلان مطهری و فرشید 

اسماعیلی با توجه به نظر سرمربی استقلال در لیست تمدیدی های آبی ها جایی ندارند.
همچنی��ن مددی درباره وضعیت مس��عود ریگی و داریوش ش��جاعیان در یک گفت وگوی 
تلویزیون��ی صحبت هایی را به میان آورد و گفت باش��گاه توان پرداخ��ت رقم ریگی را ندارد و 

شجاعیان نیز یکی از جدا شده های استقلال خواهد بود.

اعتراض رسمی سوری ها به میزبانی ایران
دبیر کل فدراس�یون فوتبال سوریه به شرایط میزبانی ایران اعتراض و تاکید کرد 

که خواستار لغو بازی در ورزشگاه آزادی شده اند.
به گزارش از س��ایت عربی کوره، تیم ملی فوتبال سوریه در نخستین بازی خود در انتخابی 
جام جهانی پنج ش��نبه هفته بعد باید در ورزش��گاه آزادی به مصاف ایران برود. فدراس��یون 
فوتبال س��وریه نس��بت به میزبانی ایران اعت��راض دارد. ابراهیم ابا زید، دبیر کل فدراس��یون 
فوتبال سوریه گفت: AFC مجهز شدن به تکنولوژی VAR را شرط میزبانی قرار داده است 
اما ایران این شرط را ندارد. شمار مبتلایان به ویروس کرونا به شدت در ایران در حال افزایش 
است. ما خواستار برگزاری بازی در زمین بی طرف شده ایم و رسما به میزبانی ایران اعتراض 

کرده ایم.

رحیمی: بخاطر مردم تا پای جان مبارزه می کنیم
اولین رکوردشکن کاروان ایران در بازی های پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو، تأکید کرد او 
و دیگر کمانداران ایران برای دستیابی به بهترین نتیجه در میدان پارالمپیک تاش 

خواهند کرد.
به گزارش ایس��نا ، غلامرضا رحیمی پس از پای��ان کارش در مرحله تعیین رنکینگ ریکرو 
انفرادی مسابقات تیراندازی با کمان بازی های پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو، اظهار داشت: مسابقه 
خوب و س��طح بالایی بود. مثل همیش��ه تمام تلاشم را کردم تا بهترین نتیجه را کسب کرده 
و باعث افتخارآفرینی کشورم شوم. وی که با صدرنشینی در مرحله تعیین رنکینگ و ارتقای 
رکورد پارالمپیک به مرحله بعدی مس��ابقات رسید، خاطر نشان کرد: امیدوارم در رقابت های 
روزهای آتی باعث ش��وم که پرچم کشورم بالاتر از دیگر کشورها قرار بگیرد و نتایجی بهتر از 

امروز کسب کنم.
این کماندار کش��ورمان در واکنش به طرح این موضوع که مردم از کماندار کش��ورمان در 
بازی های پارالمپیک انتظار کسب مدال دارند، گفت: ما قطعاً هرچه در توان داریم می گذاریم. 
البته دیگر رقبا هم تلاش و زحمت می کش��ند، اما ما س��عی می کنیم عملکردی بهتر داش��ته 
باش��یم.  رحیمی با اش��اره به رقبای خود برای دس��تیابی به مدال پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو، 
تصری��ح کرد: حریفانم از ژاپن، فرانس��ه، آمریکا و تایلند خیلی خوب هس��تند، اما ما س��عی 

می کنیم از آنها بهتر و برتر باشیم.
وی در مورد رقابت در هوای گرم هم اظهار داشت: ما به عشق اینکه پرچم کشورمان بالاتر 
از پرچم دیگر کش��ورها باش��د در هر دمایی مبارزه می کنیم. ما تا پ��ای جان تلاش و مبارزه 

می کنیم تا مردم را خوشحال کنیم.

مربی تیم ملی فوتب�ال ایران گفت: همه ما به 
کیفیت خودمان اعتماد داریم و هر نتیجه ای جز 
صعود به جام جهانی یک مش�کل بزرگ خواهد 
بود. ما این حق را داریم که مطمئن به حضورمان 

در جام جهانی باشیم.
به گزارش از فدراس��یون فوتب��ال، »ماریو تات« در 
گفت و گویی اظهار داش��ت: ای��ده اولیه برگزاری این 
اردو برگرفته از این موضوع است که بازی های لیگ 
را به طور کامل تماش��ا کرده بودیم و می خواستیم از 
بیس��ت بازیکن برتر دعوت کنی��م تا در این اردو دید 
بهتری را نسبت به کیفیت، شخصیت و توانایی هایشان 

پیدا کنیم.
وی ادام��ه داد: م��ا بازیکن��ان را در لیگ به صورت 
کامل رصد کردیم و مطمئن هس��تیم که بسیاری از 
آنها آینده ساز فوتبال ایران هستند. یکی از مهمترین 
معیارهای تعیین کننده ب��رای انتخاب این بازیکنان 
قب��ل از مباحث فنی، موضوع ش��خصیت آنها بود که 
امیدواریم این معیار نیز درنهایت به کیفیت تیم ملی 

کمک کند.
تات اف��زود: ما بی صبرانه منتظریم ت��ا لژیونرها از 
سراس��ر جهان به ما ملحق ش��وند و م��ی دانیم کار 
راحت��ی نبوده که این نفرات در کنار بیس��ت بازیکن 
برت��ر لیگ برتر ق��رار بگیرند. لیس��ت نهایی در چند 
روز آینده معرفی می ش��ود. اردوی فعلی برای ارزیابی 

کیفی بازیکنان شاغل در ایران است.
مرب��ی تیم ملی فرتب��ال ایران گف��ت: چندبازیکن 
از این اردو ش��انس حضور در لیس��ت نهایی را دارند 
و طبیعاتا تعداد بیشترش��ان این ش��انس را نخواهند 
داشت اما به این معنی نیست که عملکرد آنها را دیگر 
مورد بررس��ی قرار نمی دهیم. بس��یاری از آنها جوان 
هس��تند و این شانس را دارند که سالهای آتی ستاره 
ایران باش��ند. در جلس��ه دیروز هم به بازیکنان گفتم 

که در این اردو هستید تا شرایط شما را بررسی کنیم 
و از آنها خواس��تم که که اگر در لیست نهایی نبودند 

هرگز ناامید نشوند.
وی ادامه داد: وقتی با تعداد زیادی از مهاجمانی که 
در سطح اول لیگ های اروپایی مشغول بازی هستند 
ما اینجا سر و کار داریم، بنابراین منطقی است که اگر 
بهترین مهاجم ایران هم باش��ید برای قرار گرفتن در 
لیست نهایی کافی نباش��د. این چیزی بود که سعی 
کردم دیروز برای بازیکنان توضیح بدهم. در این پیش 
اردوی س��ه روزه دو نوبت تمری��ن داریم و یک بازی 
درون تیم��ی و یک تصویر کامل ازبازیکنان حاضر در 

اردو برایمان مشخص خواهد شد.
تات درخصوص لیست نهایی تیم ملی اظهار داشت: 
به هرحال اعلام لیست نهایی واقعا کار سختی است. 

که این نیمه پر لیوان و به دلیلی داش��تن گزینه های 
زیاد اس��ت که باعث خوشحالی اس��ت. ایران یکی از 
معروفترین کشورهای در سطح آسیا به لحاظ فوتبال 
است و قطعا قبل از اعلام لیست نهایی باید همه نکات 
را بازبینی کرد. سرمربی تیم در اعلام لیست نهایی با 

جدیت تمام عمل خواهد کرد.
وی درب��اره حریفان ایران در مرحله نهایی انتخابی 
ج��ام جهان��ی تصریح کرد: ش��اید بت��وان تمایزی را 
با توج��ه به رنکینگ فیفا بی��ن تیم های حریف قائل 
ش��ویم، اما در نهایت هرکدامشان کیفیت خاص خود 
را دارند. باید آهس��ته و با صب��وری آنها را به نزدیک 
شدن به زمان مسابقه آنالیز کنیم. اولین بازی همیشه 
سخت است و با توجه به میزبانی ما، این انتظار است 
که با کسب سه امتیاز بازی را به پایان برسانیم. همه 

ما به کیفیت خودمان اعتماد داریم و هر نتیجه ای جز 
صعود به جام جهانی یک مش��کل بزرگ خواهد بود. 
ما این حق را داریم که مطمئن به حضورمان در جام 

جهانی باشیم.
ت��ات با اش��اره به س��وابق کاری خود گف��ت: این 
موضوع طبیعی است که غیر از سرمربی، سایر اعضای 
کادرفنی کمتر توجه رس��انه ها را جلب می کنند. اما 
در این اردو با توجه به شرایط رخ داده که باعث شده 
وظیفه رهبری اردو برعهده من باشد شاید برای مردم 
سوال شود که من چه کسی هستم. من یک مربی با 
تجربیات پربار جهانی هستم که از سوی دوستم اسم 
اسکوچیچ از من درخواست شد که برای کمک به تیم 
ملی ایران بیایم و به عنوان دس��تیار در این مأموریت 

صعود به جام جهانی او را یاری کنم.
مربی تیم ملی فوتبال ایران اظهار داشت: به عنوان 
س��رمربی در ۱۰ باشگاه مختلف سرمربیگری کردم و 
بیش از ۲۲س��ال سابقه سرمربیگری در فوتبال دارم. 
همچنین در بیست سال گذشته به عنوان استاد دوره 
ه��ای تربیت مربی را در کرواس��ی برگزار کردم. یکی 
از آن نفرات دراگان اس��کوچیچ اس��ت که از مربیان 

شاخص شد.
وی در پایان افزود: قطعا اگر بخواهیم به پله س��وم 
فکر کنیم درحالی که هنوز پله اول را در پیش داریم، 
زمین خواهی��م خورد. باید قدم ب��ه قدمپیش برویم 
پیش از فکر کردن به پله بعدی. امیدوارم در چند ماه 
آینده خوشحالی زیادی را برای فوتبال دوستان ایرانی 
رقم بزنیم. قطعا باحمایت های فدراسیون و هدایت ما 
به عنوان کادرفنی فوتبال دوستان را تا امید نخواهیم 
کرد و قول میدهیم س��ال دیگر با بهتر شدن شرایط 
کرونا هواداران ایرانی در قطر تیمشان را حمایت کنند 
که منظورم این است که تیم ملی ایران قطعا به جام 

جهانی صعود می کند.

بازیکن جدی�د تیم فوتبال پرس�پولیس 
می گوید می خواهد ب�ا این تیم به قهرمانی 

لیگ برتر برسد.
به گزارش ایس��نا، رضا اسدی پس از پیوستن 
به پرس��پولیس، اظهار کرد: خوشحال هستم که 
ج��ای پای ب��زرگان فوتبال ای��ران می گذارم. از 
مدیران باشگاه پرس��پولیس تشکر می کنم. این 
باشگاه تمام جام ها را به دست آورده و من فقط 
می توانم همراهی کنم که ادامه داش��ته باش��د. 

ان شاالله جام اصلی را هم به دست بیاوریم.
وی افزود: من ایران نبودم و تازه برگش��ته ام و 

نمی توان��م بگویم چه اتفاقات��ی رخ داد. در ایران 
باش��گاه های من زیادی به من پیش��نهاد دادند 
اما مدی��ر برنامه من بهترین انتخاب را برای من 
انجام دادند. سعی کردم انتخابی کنم که هم آینده 
خوب��ی برایم رقم بخورد و هم اتفاقات خوبی برای 
تیمی که به آن م��ی روم رقم بخورد. من از زمانی 
که در نفت تهران شروع کردم، همیشه این لطف 
من ش��ده که پیشنهاد پرسپولیس را داشته باشم 
ام��ا چون باید دینم را به علی دایی انجام می دادم، 
فوتبالم را زیر نظر ایش��ان ادام��ه دادم و بعد از آن 
کمی به فک��ر این بودم که افتخ��ار آفرینی کنم. 

شخصا با هیچ باشگاهی صحبت نکردم و فقط مدیر 
برنامه من تماس ها را جواب داده اس��ت. ما چراغ 
خاموش پیش رفتیم. بازیکن جدید پرسپولیس در 
ادامه گفت: هیچ شرطی و بندی برای پرسپولیس 
نداشتم و آن رقمی که منتشر شد هم نمی دانم از 
کجا آمده  اس��ت. با این ارقام برای باشگاه حاشیه 
می سازند و این رقم ها مسخره است. من خیلی به 
کم��ک کادر فنی و هم تیمی هایم نیاز دارم چون 
آنه��ا تجربه های زیادی دارند. من دو بار قهرمان 
جام حذفی ش��ده ام اما می خواهم قهرمان لیگ 

شوم و به عدد زیبای ۶ برسیم.

اسدی: برای پرسپولیس هیچ شرطی نگذاشتم

رییس فدراس�یون کشتی با دفاع از انتخاب پژمان درستکار 
ب�ه عنوان س�رمربی تیم ملی کش�تی آزاد، گف�ت: اگر من در 

مباحث فنی ۱۰ باشم او ۱۰۰ است.
به گزارش ایس��نا، علیرضا دبیر درباره عملکرد کش��تی گیران ایران 
درالمپیک توکیو، گفت: ابتدا از برخی کارشناس��ان کشتی باید انتقاد 
کنم و از صداوس��یما بخواهم که از کارشناس��ان به روز استفاده کند. 
المپیک اگر س��ال گذش��ته برگزار می ش��د، قطعا این ۴ مدال را هم 
نمی گرفتیم. حس��ن یزدانی چند س��ال با رباط پاره کشتی می گرفت 
و اردیبهشت امس��ال تازه توانست روی تشک بیاید. امیرحسین زارع 
فقط ۲۰ س��ال سن دارد و دو س��ال پیش در رده نوجوانان و جوانان 
کش��تی می گرفت، او می توانست حتی برای ما طلا بگیرد، هم مشکل 
بدنی پیدا کرد و هم باور طلا نداش��ت. الان می فهمد که می توانست 

طلا بگیرد و حسرت آن را می خورد.
وی افزود: حسن یزدانی از نظر من قطعی مدال طلا بود اما ۱۵ ثانیه 
آخر همانجا که فکر کرد کار تمام شده خورد. یک سری می گویند او 

به مسابقات جهانی نروژ نرود. سال ۱۹۷۴ بازی های آسیایی در تهران 
بود. تیم اصلی را مس��ابقات جهانی نبردند، هنوز هم امثال جوادی و 
فرح وش��ی غصه می خورند چرا اعزام نش��دند. حس��ن می تواند یک 
مدال جهانی دیگ��ر اضافه کند، خب چرا نباید او را اعزام کنیم؟ مگر 
حی��دری چند بار به کورتانیدزه نباخت تا آخر او را برد. یزدانی از این 

کشتی گیر خیلی بهتر است و قطعا می تواند پیروز شود.
وی با دفاع از تاکتیک طراحی ش��ده برای حس��ن یزدانی در دیدار 
فینال مقابل دیوید تیلور، گفت: یزدانی یکی از بهترین کش��تی های 
عم��رش را گرفت. مث��ل کامپیوتر ۵ دقیقه و ۴۳ ثانیه بدون اش��تباه 
کشتی گرفت. او حتی می توانست دست زیر کتف حریف بزند و او را 
بیرون ببرد و اختلاف امتیاز را بیش��تر کند. او وقتی مبارزه تمام شد 
ضربانش هم به ۱۰۰ نرس��یده بود. این گشتی گیر شایسته مازندرانی 
م��ی تواند مدال های جهانی و المپیک بیش��تری بگیرد و لایق مدال 

های بیشتری است.
دبیر خاطرنشان کرد: در کشتی فرنگی نیز ساروی در لهستان بیشتر 
از المپی��ک در اوج بود ای کاش پیک او در المپیک بود و محمدعلی 
گرایی هم مش��کل بدنی داش��ت. در کش��تی آزاد ب��دن های بچه ها 
مشکل داشت و می بریدند. انصافا محمدی زحمتش را کشید. او تیم 
ششم و نهم دنیا را تحویل گرفته بود. تیم آزاد و فرنگی ما جمعا ۱۵ 

مرحله اردو داشتند که در مجموع با ۵ ماه تمرین به اینجا رسیدند.

دبیر: اگر من در مباحث فنی ۱۰ باشم، درستکار ۱۰۰ است

ما این حق را داریم که مطمئن به حضورمان در جام جهانی باشیم
تات:

 دلایلی که نشان می دهد منچسترسیتی برای رونالدو
بهتر از یوونتوس است

مددی:

 راه های درآمدزایی باشگاه های ایرانی خیلی محدود است

در روز های گذش�ته بحث جدایی س�تاره پرتغالی از تیم 
فوتبال یوونتوس جدی تر شده است.

به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان،  به نظر می رسد که کریستیانو 
رونال��دو ب��ه پایان کارش در تورین نزدیک ش��ده اس��ت. در روز های 
گذش��ته ش��ایعات زیادی در خصوص جدایی س��تاره پرتغالی از تیم 
فوتبال یوونتوس و پیوس��تن او به منچسترس��یتی مطرح شده است. 
دوران حضور کریستیانو رونالدو در تورین آن طور که باید پیش نرفت. 
انتظار می رفت که ستاره پرتغالی بتواند یوونتوس که بیش از ۲ دهه در 
قهرمانی لیگ قهرمانان اروپا ناکام بوده را به این افتخار برساند.  در این 

گزارش ۵ دلیلی که نشان می دهد منچسترسیتی می تواند مقصد مناسبی برای رونالدو باشد را بررسی می کنیم. 
۱- افزایش احتمال کسب ششمین توپ طلا 

یکی از مواردی که کریستیانو رونالدو را از دیگران متمایز می کند، عزم او برای برتری دائمی است. اگرچه او در حال 
حاضر ۵ جایزه توپ طلا را در ویترین افتخاراتش دارد، اما مطمئنا این بازیکن پرتغالی به دنبال افزایش توپ های 

طلای خود است. به ویژه در این شرایط که لیونل مسی با ۶ توپ طلا در این زمینه از او سبقت گرفته است. 
۲- آشنایی رونالدو با فضای لیگ برتر انگلیس 

اگر کریس��تیانو رونالدو در تابس��تان به منچسترسیتی بپیوندد، این تیم به یک قدرت بلامنازع در لیگ برتر 
تبدیل خواهد شد. از طرف دیگر ستاره پرتغالی می داند که برای موفقیت در لیگ برتر انگلستان چه چیز هایی 

لازم است؛ زیرا بیش از یک دهه پیش در منچستریونایتد حضور داشت. 
۳- همکاری با پپ گواردیولا 

همکاری با بهترین مربی جهان برای کریس��تیانو رونالدو یک امتیاز محسوب می شود. حضور پپ گواردیولا 
در ورزش��گاه اتحاد یکی دیگر از دلایلی اس��ت که کریس��تیانو رونالدو باید به آن فکر کند. سرمربی اسپانیایی 

منچسترسیتی بیش از یک دهه است که خودش را به عنوان یکی از برترین مربیان جهان ثابت کرده است.
۴- شانس بیشتر برای کسب جام 

یوونتوس و منچسترسیتی هر ۲ باشگاه های بزرگی هستند، اما در حال حاضر مسیر های متفاوتی را در پیش گرفته 
اند. بیانکونری ها در چند سال گذشته هیچ قدرت نمایی در اروپا نکرده اند و با از دست دادن سلطه خود در فصل گذشته 
سری A شرایط مناسبی ندارند. با این حال منچسترسیتی در چند سال گذشته به تیم قدرتمندتری تبدیل شده است. 

سیتیزن ها در ۴ فصل گذشته ۳ عنوان قهرمانی در لیگ برتر، ۴ جام اتحادیه و یک جام حذفی کسب کرده اند. 
۵- هم تیمی های حرفه ای تر در منچسترسیتی 

فصل گذشته مشخص بود که کریستیانو رونالدو از حمایت کافی در یوونتوس برخوردار نیست. این مهاجم 
پرتغالی با به ثمر رس��اندن ۳۶ گل و ۴ پاس گل در مس��ابقات، نقش خود را به عنوان یک ستاره ایفا کرد. اما 

درخشش او تحت تاثیر عملکرد نه چندان خوب هم تیمی هایش آنچنان که باید دیده نشد. 

مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: امسال شرایط خاصی 
پی�ش آمد و برخی باش�گاه ها به نوع�ی حرکت کردند که 
ارقام بازیکنان بالا رفت و ما در جذب بازیکن دچار مشکل 

شدیم.
به گزارش ایسنا، احمد مددی درباره عملکرد استقلال در فصل 
نقل وانتقالات اظهار کرد: تلاش کردیم به ش��کلی عمل کنیم که 
ان ش��اءالله هم در بازی های آس��یایی و هم در لی��گ برتر نتایج 
خوبی رقم بخ��ورد. او درباره انتقال قائدی به لیگ امارات گفت: 
راه های درآمدزایی باشگاه های ایرانی خیلی محدود است. معمولا 

درآمد باش��گاه باید از اسپانس��ر یا فروش محصولات باش��د که باتوجه به نداشتن قانون کپی رایت در ایران از 
ای��ن درآمدزایی هم محروم هس��تیم. در رابطه با پخش تلویزیونی هم همه می دانن��د و یکی دیگر از راه های 
درآمدزایی انتقال بازیکن به باش��گاه ها دیگر است که ما با هماهنگی هیات مدیره و کادرفنی نسبت به انتقال 
این بازیکن اقدام کردیم که خداراش��کر عدد انتقال قایدی عدد خوب و قابل توجهی اس��ت. مدیرعامل باشگاه 
استقلال در رابطه با مذاکره استقلال با گزینه های جایگزینی مهدی قایدی گفت: حدود ۱۰ روز با او مذاکره 
کردیم و اگر مشکل خاصی پیش نیاید، این بازیکن را باید بازیکن استقلال بدانیم. البته طی یکی دو روز آینده 
وضعیت نهایی انتقالش مشخص می شود. او درباره حواشی چند روز اخیر درباره جذب امین قاسمی نژاد بیان 
کرد: او مش��کل رضایتنامه داشت و در این خصوص خیلی هم پیگیری کردیم. عدد رضایتنامه اش قابل توجه 
بود که با عددهای ما نمی خواند. در نهایت خود این بازیکن با باشگاهش توافق و نسبت به رضایتنامه اش اقدام 
کرد. بعد از توافق با باشگاهش نیز ما نسبت به عقد قراردادش اقدام کردیم. مددی در پاسخ به این سوال که 
می توانید بازیکن یا مربی خارجی جذب کنید؟ گفت: خیر، فکر نمی کنم. ما پرونده باز و قطعی ش��ده نداریم. 
دو پرونده در دادگاه عالی ورزش داریم که هنوز قطعی نشده است. در حال مذاکره با یک بازیکن دیگر که در 
لیگ پرتغال حضور دارد، هستیم و اگر مشکلی پیش نیاد انتقال این بازیکن هم نهایی می شود. با نظر سرمربی 
تی��م خط حمله را داریم تقویت می کنی��م و باتوجه به بازیکنانی که داریم می گیریم، جای خالی قایدی برای 
ما پر خواهد ش��د. او درباره تمدیدی های اس��تقلال بیان کرد: س��ید حسین حسینی، آرش رضاوند و سیاوش 
یزدانی بودند. بازیکنان خروجی مان شیخ دیاباته، میلیچ، قایدی و محمد نادری بودند. امیرحسین حسین زاده، 
علیرضا رضایی، عارف آقاسی، زبیر نیک نفس، امین قاسمی نژاد و محمدرضا آزادی را جذب کردیم وهمچنین 
با شیمبا، ابوالفضل جلالی، جعفر سلمانی و صالح حردانی در حال مذاکره هستیم. برای جذب جعفر سلمانی 

۹۰ درصد راه را رفتیم و اگر اتفاق خاصی نیفتد این بازیکن به ما می پیوندد.
مدیرعامل استقلال اضافه کرد: رشید مظاهری با ما قرارداد دارد و بستگی دارد طی روزهای آینده چه اتفاقی 
بیفتد. ما نشس��ت هایی را با او و مدیربرنامه هایش داش��تیم و در آن جلسه علاقه مندی خودش را برای جدایی 

اعلام کرده و ما هم شروط خودمان را داریم. باید ببینیم در روزهای آینده چه اتفاقی می افتد.


